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Goedkeuring verslag vorige vergadering: 

Goedgekeurd 

Sportlaureatenviering: donderdag 20/2  

Een eerste oproep om te stemmen voor de laureatenviering werd reeds uitgestuurd in de zomer om zo ook de 
clubs wiens werking dan stopt te bereiken. Daarnaast ging de sportantenne zelf op zoek naar kampioenen, 
medaillewinnaars en clubkampioenen uit Hoboken. Op die manier werden er al 4 clubs aan de lijst met 
laureaten toegevoegd in de zomermaanden. 

De nieuwe oproep om te stemmen staat sinds eind november op de website van het district Hoboken. Een 
oproep in de nieuwsbrief sport volgt op 3 december. Stemmen kan tot eind december.  

De laureatenviering zelf is voorzien op 20 februari 2025. Dit echter wel onder voorbehoud van de installatie 
van het nieuwe districtscollege. 

Week van de Hobokense Sportclub:  

De week van de Hobokense sportclubs liep tussen 21 en 27 oktober. 9 clubs schreven zich in met een 
activiteit: Duikclub SODIPA, de Delta’s majoretten en twirling, BACHO, Dansclub Klein Heide, GS Hoboken 
Ster, RVC Hoboken, Padel Metropool, HAKI en HMKC.  

De aanvraag van RVC viel op een verkeerd moment, BACHO had geen deelnemers en gaf aan geen aanspraak 
te zullen maken op de ondersteuning. GS Hoboken wist 2 nieuwe speelsters aan te werven voor hun 
damesploeg. Alle verenigingen brachten ondertussen hun stavingsstukken binnen dus de ondersteuning werd 
uitbetaald. Van een grote opkomst is er bij de verschillende clubs niet direct sprake.  

De leden van de sportraad stellen zich de vraag of de periode wel goed gekozen is. Enerzijds omdat de laatste 
week van oktober overlapt met de overgang van het buiten- naar het binnenseizoen. Anderzijds omdat dit na 
de maand van de sportclub in september valt. Er werd echter geopteerd voor oktober omdat in het verleden 
is gebleken dat september een erg drukke maand is met de opstart van het nieuwe seizoen en net met de 
activiteiten in het kader van de maand van de sportclub. Daarnaast werd het reglement bewust simpel en 
laagdrempelig gehouden om zoveel mogelijk sportclubs aan te zetten om iets van actie op poten te zetten.  

Het district voorzag dit jaar ook voor het eerst in Bi-prints in het straatbeeld, deze hadden sneller verwijderd 
moeten worden na de actie. De post op de sociale media moet volgend jaar op een andere manier opgesteld 
worden zodat het stuk waar de verschillende clubs die deelnemen vermeld wordt niet wegvalt onder de knop 
‘meer lezen’.  

Het reglement voor ‘de week van de Hobokense sportclub’ loopt nog tot 31 december 2025. Nadien is het 
aangewezen om deze actie te herbekijken.  

50e editie Jaak Schram Parkloop: 

De 50e editie van de Jaak Schram Parkloop verliep zonder noemenswaardige problemen en kon, mede dankzij 
het droge weer, rekenen op beduidend meer deelnemers dan de vorige jaren. 

De aandachtspunten van de vorige jaren indachtig werd het materiaal een dag op voorhand geleverd. De 
tenten stonden vrijdag 15 november al opgesteld, net zoals een deel van het hekwerk. Daarnaast werd aan 
de stadsdiensten gevraagd om een deel van het materiaal al op de gewenste plaats te zetten. Zoals 
geanticipeerd zorgde dit voor een veel vlottere opbouw met heel wat minder hef- en sleurwerk voor de 
vrijwilligers. Er werd gekozen voor een compactere inplanting van de tenten zodat de ‘evenementenzone’ 
gezelliger werd en daarnaast werden ook tafels en stoelen voorzien in een poging om de toeschouwers en 
deelnemers wat langer vast te houden. Ondanks de compacte opstelling was er voor iedereen voldoende 
plaats om te verzamelen dus deze opstelling zal de komende jaren behouden blijven.  

In tegenstelling tot vorig jaar werd er niet gekozen voor een foodtruck om de catering te voorzien maar 
werden de jeugdverenigingen gevraagd of ze interesse hadden om op deze manier de parkloop te 
ondersteunen. Uiteindelijk gingen Chiro Sentroem, Chiro Klinker (op vrijdag echter afgezegd) en Jeugdhuis 
JOH in op deze uitnodiging. Op die manier werden, naast de Hobokense sportverenigingen en scholen, ook de 
Hobokense jeugdverenigingen betrokken bij de parkloop, hetgeen aansluit bij het idee om van de parkloop 



 

een integraal sportevenement te maken voor alle Hobokense verenigingen. De gelopen afstand werd op 
groot scherm geprojecteerd, wat een leuke gimmick bleek te zijn. Mocht er volgend jaar opnieuw geopteerd 
worden voor een gezamenlijk doel qua afstand (zoals bijvoorbeeld de postcode, hetgeen iets haalbaarder is 
dan de vooropgestelde 5.000 kilometer van deze editie) dan lijkt het wel beter om de kilometers te laten 
aftellen in plaats van optellen. 

Naar analogie met vorig jaar werden de eerste Bi-Prints van de Jaak Schram Parkloop al tijdens de jaarmarkt 
opgehangen in het centrum van Hoboken. Het websiteartikel met de info over de gezamenlijke uitdaging 
werd eind augustus op de website van het district Hoboken geplaatst, een eerste oproep naar de 
sportverenigingen werd uitgestuurd eind september in ‘Sportflits 13’ en de eerste uitnodiging, met digitaal 
inschrijvingsformulier, voor de eurojogging werd op 2 oktober naar de scholen gestuurd. Om zoveel mogelijk 
(buurt)verenigingen en bedrijven aan te spreken werd de communicatie ook opgenomen in de digitale 
nieuwsbrief van Stadsmakers, in de digitale Hallo Hoboken en via het HIW naar 62 bedrijven in Hoboken 
gestuurd. Vanaf midden oktober werden er extra infoborden op het openbaar domein geplaatst. Deze werden 
breder verspreid dan het centrum alleen. Zo werden er ook borden geplaatst op het Majoor Maelfaitplein, 
aan de Blikfabriek, in Polderstad en aan het zwembad. De affiche werd opgehangen in het Agrafa netwerk in 
Wilrijk, Hoboken en Kiel en verstuurd naar de verschillende sportverenigingen. Tot slot werd de parkloop 
ingeschreven op verschillende online loopkalenders, activiteitenkalender ‘Uit in Vlaanderen’ en op de 
facebookpagina’s ‘ge zijt van Hoboken als …’ en ‘je bent van Hoboken als …’ gedeeld.  

We kunnen dus spreken van een geslaagde infocampagne waarbij de parkloop vanaf september heel 
zichtbaar was in het straatbeeld en actief onder de aandacht werd gebracht van het Hobokens verenigings- 
en bedrijfsleven via verschillende digitale kanalen.  

Qua bereik viel er dus niet veel op te merken aan de promotiecampagne maar naar volgend jaar toe moet er 
wel gekeken worden hoe de boodschap gebracht wordt. De opdeling Eurojogging (voor scholen en 
verenigingen, met inschrijving) en Parkloop (voor iedereen, zonder inschrijving) maakt dat het niet altijd 
even duidelijk is dat iedereen kan deelnemen. Dit jaar bleek bijvoorbeeld dat individuele lopers niet altijd 
doorhebben dat ze, zonder inschrijving, kunnen deelnemen zonder aangesloten te zijn bij een vereniging. Er 
moet naar volgend jaar toe gezocht worden naar een simpele manier om het verloop en de vorm van de Jaak 
Schram Parkloop te communiceren.  

De makkelijkste oplossing zou zijn om met 1 start te werken voor zowel eurojogging als parkloop. In het 
verleden is echter gebleken dat een gezamenlijke start voor de ‘kleintjes’ te druk is. de organisatie bekijkt of 
er eventueel een start in 2 vakken mogelijk is waarbij de kleinsten in het 2e vak vertrekken.  

Op basis van de ingezamelde startkaartjes van de eurojogging (608), een inschatting van het aantal 
deelnemers aan de start van de parkloop, en de opgegeven aantallen van de voorinschrijvingen (846) 
schatten we dat de opkomst voor de 50e editie ergens tussen de 700 en 750 deelnemers zal liggen, hetgeen 
bijna een verdubbeling is tegenover vorig jaar (+/- 400). 

Naar volgend jaar toe wordt de mogelijkheid bekeken om ook elders op het parcours nog muziek te voorzien, 
nu is dit enkel in de aankomstzone, en wordt er een extra tafel met bekers voorzien voor de lopers die 
meerdere rondes willen lopen.  

Ook moet er gekeken worden hoe we de bedrijven vroeger en persoonlijker kunnen bereiken. Zo lijkt het 
beter dat mensen met een ‘persoonlijke band’ of connecties met bepaalde bedrijven de promotie uitsturen 
i.p.v. de districtsdiensten.  

Alles in beschouwing genomen kan er gesproken worden van een geslaagde 50e Jaak Schram Parkloop. De 
werkpunten van vorig jaar werden goed opgevolgd en dat wierp zijn vruchten af. De levering van het 
materiaal een dag voordien zorgde voor een hoop minder stress tijdens de opbouw. De compactere 
opstelling, tafels en stoelen in de evenementenzone en de gezamenlijke opwarming zorgden voor een 
gezellige sfeer bij de start. (mede door het droge weer) kon het volk ook langer vastgehouden worden en 
hadden de jeugdverenigingen en het animatieteam goed te doen. Het aantal deelnemers verdubbelde 
tegenover vorig jaar hetgeen hopelijk bestendigd kan worden naar volgend jaar toe. 



 

Vrijwilligersforum 

De opmerking van de sportraad (over de mogelijkheid een ‘sporttafel’ te voorzien op de vrijwilligersbeurs) 
werden overgemaakt aan de seniorenconsulente en opgevolgd. Er werd een algemeen sjabloon opgemaakt 
dat naar de sportclubs werd verstuurd.  

RVC Hoboken, HAKI, GS Hoboken en De Jaak Schram Parkloop dienden een ‘aanvraag’ in en zullen uithangen 
op de vrijwilligersbeurs 

Reglement financiële ondersteuning 

Via de stedelijke sportdienst is er, middels een systeem van kortingsbonnen die op voorhand aangekocht 
worden, de mogelijkheid om bepaalde opleidingen tot 80% te laten terugbetalen. Het lijkt echter dat dit niet 
algemeen geweten is binnen de sportclubs. 

De sportantenne neemt dit mee in de volgende sportflits en bekijkt of dit eventueel onderdeel kan uitmaken 
van de volgende AV van de sportraad.  

Alle info: https://www.antwerpen.be/product/financiele-ondersteuning-opleiding-sportclubs 

In 2025 staan er opnieuw 3 infosessies over bovenlokale sportclubondersteuning ingepland. De sessie voor 
cluster zuid staat ingepland op 28/1 bij tafeltennisclub Sokah in Hoboken. meer info hierover volgt. 

Memorandum 

De adviesraad voor sport en bewegen Hoboken mist bekendheid in Hoboken. Er is een brede groep van 
verenigingen, sportaanbieders en individuele sporters die naar alle waarschijnlijkheid niet weet waar de 
adviesraad mee bezig is en daar zou verandering in moeten komen.  

Het lijkt de adviesraad voor sport en bewegen Hoboken dan ook opportuun om een Memorandum op te 
stellen voor de nieuwe legislatuur. Het is op het einde van het jaar te laat om nog een volledige uitgewerkte 
verhandeling te schrijven dus zal er gekozen worden voor een missie- en visienota waar de leden van de 
huidige sportraad, kort en bondig, te kennen geven wat ze van plan zijn en hoe ze hun werking willen 
verderzetten, mochten ze opnieuw deel uitmaken van de volgende adviesraad. 

Uiteindelijk zou dit missionstatement in de toekomst, op basis van gesprekken met de verschillende 
sportaanbieders/ beoefenaars in het district Hoboken, verder uitgewerkt en uitgebreid worden naar een 
volwaardig advies voor het nieuwe districtscollege. 

Daarnaast is het ook de bedoeling om dit breder uit te dragen in Hoboken, door bijvoorbeeld aanwezig te zijn 
op de buitenspeeldag, de kerstmarkt, de verenigingenmarkt, …. Hiervoor moet er uiteraard eerst een Missie 
en visie uitgewerkt worden. De ondervoorzitter neemt hier het voortouw in.  

Einde sportraad 

De statuten stellen dat de adviesraad voor sport en bewegen Hoboken aangesteld is tot het einde van de 
legislatuur. Dit betekent dat het huidige coördinatieteam ontbonden wordt en er een nieuwe algemene 
vergadering georganiseerd moet worden om een nieuw coördinatieteam te verkiezen.  

Het is aangewezen om te wachten op de samenstelling van een nieuw districtscollege om hiervoor een 
datum te prikken. Zodra deze datum bekend is kan de oproep tot kandidaatstelling uitgestuurd worden naar 
de verschillende verenigingen.  

De sportantenne bekijkt in samenspraak met de huidige voorzitter of er naast de verkiezing an sich nog een 
aantrekkelijk programma opgesteld kan worden. Zo zou eventueel het vitaliteitsonderzoek dat werd 
uitgevoerd door Sporting A een topic kunnen zijn. Mochten er tegen dan nieuwe ondersteuningsreglementen 
zijn zouden deze eventueel ook meegenomen kunnen worden.  

Programma geplande activiteiten 

Kerstmarkt Hoboken: vrijdag 13 december; 

Nieuwjaarsdrink: 10 januari; 

https://www.antwerpen.be/product/financiele-ondersteuning-opleiding-sportclubs


 

10 km van Hoboken: Zaterdag 1 februari; 

Sportlaureatenviering: donderdag 20 februari (onder voorbehoud);  

Buitenspeeldag 23 april; 

JSP zaterdag 15 november; 

Hobokens fitfestival: 1e week van juni.  

Dorpskoers Hoboken: September 

Cyclocross: ergens rond 19 oktober 

Stedelijke sportraad:  

Zie verslag stedelijke sportraad. 

Varia 

De Sportschuur is ijskoud. Dit is een oud zeer dat hopelijk eens opgelost geraakt. Sportclubs krijgen opnieuw 
korting op de factuur zolang het probleem niet opgelost geraakt. 

Mogen spelers vroeger dan het door hen gereserveerde uur de sporthal betreden? In het gebruiksreglement 
staat dat de kleedkamers ten vroegste 30 minuten voor, en ten laatste 30 minuten na de training of wedstrijd 
gebruikt mogen worden. Verder staat er hierover in het gebruiksreglement niets opgenomen. Het is dus aan 
de verenigingen om onderling hierin overeen te komen.  

https://www.antwerpen.be/info/62418dbad7e197eea21d6b84/gebruiksreglement-dienstverlening-stedelijke-sporthallen-en-openluchtsportlocaties

